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Adriaansen, Stewart

Van: Adriaansen, Stewart
Verzonden: woensdag 13 maart 2019 15:38
Aan: Adriaansen, Stewart
Onderwerp: FW: COVM lid

 
 

Van: Piet Pijnenburg  
Verzonden: dinsdag 20 november 2018 21:09 
Aan: Adriaansen, Stewart  
Onderwerp: COVM lid 
 
 
Beste Stewart Adriaansen en COVM commissie 
 
Gezien het tijdstip van de geplande vergaderingen is het voor mij moeilijk te combineren met mijn werk om tijdig 
aanwezig te kunnen zijn. 
Ik heb me jarenlang ingezet om de omgeving leefbaar te houden 
 
 
Ik heb inmiddels al bij Wethouder Marc Schuppen aangegeven dat ik stop als lid van de COVM als omwonenden van 
de Gemeente Best. 
 
Ik wens de commissie veel succes met hun werkzaamheden en hoop dat de milieubelasting voor de omgeving 
beperkt blijft en niet verder achteruit gaat. 
Wat mij het meest heeft gefrustreerd heeft is dat in de periode dat ik zitting heb gehad het leefmilieu rondom het 
vliegveld steeds meer verslechterd is door de ongecontroleerde groeidrang van het vliegverkeer. En dat nooit echt 
de economische meerwaarde van de groei het vliegveld is aangetoond. De groei van de werkgelegenheid is alleen 
een verplaatsing van werkgelegenheid uit andere regio’s. 
Het vliegveld is gelegen in een regio met sterke groei van zowel woningen als industrie en er blijft geen ruimte over 
voor groei van het vliegverkeer.  
De milieubelasting van de leefomgeving staat al erg onder druk van zowel het weg en spoorverkeer met 
daarbovenop nog vliegverkeer.  
Het overgrote deel van het vliegverkeer zijn de zg pleziervluchten die niets bijdragen aan de regionale economie. 
 
Hopelijk kan de Commissie in de toekomst zijn bijdrage leveren om de omgeving leefbaar te houden. 
 
Ik wens de Commissie heel veel succes toe. 
 
Bedankt aan alle leden voor de fijne samenwerking  
Met vriendelijke groeten 
Omwonende van de Gemeente Best 
Piet Pijnenburg 
 


